
Zápis zasedání správní rady nadačního fondu Martiny Čumové dne 20. 4. 2023 v 18.00 

Zasedání se uskutečnilo elektronicky na platformě Zoom, přítomni byly všichni členové správní rady, 
jmenovitě Martin Čuma, Šárka Hlavatá, Pavla Nesnídalová a Vlastimil Šíbl. 

Program:  

1. Schválení výroční zprávy fondu za rok 2022, Martin Čuma, předseda správní rady 

Pan Čuma předložil správní radě ke schválení výroční zprávu fondu za rok 2022. Po kratší diskusi rada 
zprávu schválila. 

2. Změna dokumentace při poskytnutí příspěvku, členové správní rady 

Momentální praxe vyžaduje, aby zákonní zástupci žáků, kteří obdrželi příspěvek, podepsali dva 
dokumenty, žádost o příspěvek a darovací smlouvu. Tato situace je nepraktická, protože je složité shánět 
dodatečný podpis zákonných zástupců na darovací smlouvě. Pan Čuma navrhuje, aby podpis na žádosti 
znamenal automaticky souhlas a podpis s darovací smlouvou. Po diskusi paní Nesnídalová navrhla přidat 
stránku na žádost pro extra podpis pro darovací smlouvu, v případě schválení příspěvku. Členové správní 
rady se shodli, že bude lépe před schválením této změny ji prodiskutovat s právníkem, což pan Čuma 
udělá a v pozitivním případě správní rada odsouhlasí změnu elektronicky nebo na příštim zasedání. 

3. Rozšíření působnosti fondu na MŠ a ZUŠ, členové správní rady 

Fond dlouhodobě disponuje většími prostředky než vydává, a tak pan Čuma navrhl diskusi o rozšíření 
působnosti fondu na mateřské školy a základní umělecké školy. Co se týká MŠ, paní Hlavatá má 
bořitovskou pod svým vedením takže situaci zná, potřební doposud nebyli, ale v blízké budoucnosti se 
nějací jevi. Paní Nesnídalová a pan Šíbl navrhli, že se spojí s vedením MŠ v Lysicích a Černé Hoře a dají 
vědět jak situace vypadá tam. Hlavním tématem by asi byly příspěvky na stravováni. 

Co se týká ZUŠ, ředitelé vidí prostor, a slíbili že věc prodiskutují s místními zástupci ZUŠ s tím, že kdyby 
učitelé ZUŠ vědeli o tomto zdroji financí na placení školného ZUŠ, mohli by rozšířit pole působnosti např. 
při talentových zkouškách. Pana Čumu zajímaly ceny školného, paní Nesnídalová rychle vyhledala údaje 
kde roční školné vycházi kolem 5000 Kč, což by si fond měl dovolit. 

4. Rozšíření informovanosti o fondu, členové správní rady 

Pan Čuma se zeptal, jestli by bylo záhodno informovat žáky o fondu, aby to poté žáci předali rodičům. 
Paní Nesnídalová vyslovila obavu ohledně možné šikany žáků, kterým fond přispívá pokud by se 
informovanost rozšířila tímto směrem, a konstatovala že současný systém z jejího pohledu funguje 
dobře. Paní Hlavatá a pan Šíbl souhlasili, čímž se rada shodla, že věci v tomto ohledu nechá jak jsou. 

5. Zpráva o účetní uzávěrce, Martin Čuma, předseda správní rady 

Pan Čuma informoval členy správní rady o tom, že paní účetní zpracovala vyúčtování fondu za rok 2022. 
Nové příjmy fondu byly 49000 Kč a výdaje 12445 Kč. Ke konci roku měl fond na účtu zhruba 115000 Kč.  

6. Činnost fondu, členové správní rady 

Pan Čuma se zeptal jak to vypadá s výlety, paní Nesnídalová řekla, že mají pár žáků vytipovaných, ale 
upřesňují ceny. 



7. Výhled do budoucna 

Pan Čuma na základě konzultace s právníkem navrhne změnu dokumentace příspěvků ohledně počtu 
podpisů zákonných zástupců. Ředitelé škol osloví zástupce MŠ a ZUŠ a zjistí možnosti působnosti fondu 
v těchto školách.  


